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Z Á P I S N I C A 
z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lopúchove, 

konaného dňa 14.12.2023 o 18.oo hod. v zasadačke obecného úradu 
             
   Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané starostom obce Andrejom Demským 
v zmysle ustanovenia § 12. odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov. 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý  privítal prítomných 
poslancov a hlavnú kontrolórku na zasadnutí. 
 
Po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, že z celkového počtu 5 poslancov obecného 
zastupiteľstva sú prítomní všetci piati poslanci, čím je splnená podmienka nadpolovičnej 
väčšiny prítomných poslancov a tým je rokovanie obecného zastupiteľstva uznášania 
schopné. 
 
Prítomní poslanci :       5 - Ľuboš Tkáčik - zástupca starostu, Mgr. Jozef Goliáš, 
                                           Ing. Milan Novotný, Stanislav Vavrek a Ján Kolesár 
Neprítomní poslanci :  0 
Prezenčná listina zo zasadnutia obecného zastupiteľstva je prílohou tejto zápisnice. 
 
Návrh programu, ktorý bol poslancom OZ zaslaný emailom chceli poslanci zmeniť 
nasledovne: 
 
Pozmenený návrh programu zasadnutia OZ : 
                       1. Otvorenie 
                       2. Rokovací poriadok obce – prerokovanie systému zapisovania  
                           a zverejňovania na stránke 
                       3. Návrhová komisia, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
                       4. Kontrola plnenia uznesení                       
                       5. Správa z finančnej kontroly za 3. štvrťrok 2023  
                       6. Individuálna výročná správa obce Lopúchov za rok 2022 
                       7. Návrh na úpravu rozpočtu č. 2/2023 
                       8. Posúdenie platnosti VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za  
                           komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre rok 2024 
                       9. Dodatok č. 8 k zmluve o zvoze a manipulácii odpadu – KOSIT, a.s. 
                     10. zmluva o poskytnutí príspevku pre CVČ na šk. rok 2023/2024 
                     11. dotácia na rok 2024 pre TJ – Hviezda Lopúchov 
                     12. poskytnutie mesačného paušálu na náhradu výdavkov starostovi 
                     13. Návrh rozpočtu obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025, 2026 
                     13.1 Organizácia Fašiangového plesu 2024 
                     13.2 Ukončenie nedokončených projektov v obci 
                     13.3 Digitalizácia obecnej knižnice 
                     13.4 Prepracovanie obecnej webstránky 
                     14. Stanovisko kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 
                     15. plán obnovy – Lopúchov, vodovod II. Etapa 
                     16. príprava návrhu plánu investičných a rozvojových programov na rok 2024 –  
                           2026 a určenie priorít jednotlivých projektových aktivít 
                     17. Rôzne - váženie komunálneho odpadu obyvateľov obce Lopúchov 
                                      - správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2022 
                                      - prerokovanie stavu inštalácie optickej siete v obci 
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                     18. Diskusia - vysporiadanie vlastníckych vzťahov pozemkov medzi obcou a  
                                             obyvateľmi 
                     19. Návrh a schválenie uznesenia 
                     20. Záver 
 
Starosta obce požiadal poslancov o vyjadrenie k predloženému upravenému návrhu programu 
rokovania. Keďže zo strany poslancov neboli vznesené žiadne pozmeňujúce resp. doplňujúce  
návrhy, starosta obce prečítal návrh uznesenia a dal o návrhu programu hlasovať. 
   
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  s c h v á ľ u j e  program zasadnutia  v predloženom 
znení. 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :           5 

- prítomných poslancov :               5 
- za hlasovali :                                5 
- proti :                                          nikto    
- zdržal sa :                                   nikto 

 
2. Rokovací poriadok obce – prerokovanie systému zapisovania a zverejňovania na 
stránke 
 
Zo strany poslanca Goliáša zazneli návrhy na zmenu zapisovania a zverejňovania zápisnice 
a uznesenia obecného zastupiteľstva na základe toho že v priebehu roka sa tieto uznesenia 
nezverejňovali a tým pádom ani občania neboli oboznámení s priebehom rokovaní 
a výsledkom rokovaní. Návrhy padli v znení určenia zapisovateľa buď jedného alebo striedať, 
zostaviť zápisnicu do 5 dní a následne poslať na kontrolu poslancom aby bola zápisnica 
kompletná a následne zverejnenie zápisnice a uznesenia na stránke obce. 
Po debate došlo k dohode že čistopis zápisnice a uznesenia do 5 dní zhotoví starosta, pošle 
poslancom na kontrolu a následne zverejní na stránke obce. Ďalej po prerokovaní v rámci 
lepšieho oboznámenia poslancov s problémami v obci sa starosta s poslancami dohodli na 
zvolávaní schôdze na 1x do mesiaca. 
Toto uznesenie bude mať platnosť jeden rok a následne po vyhodnotení sa to zapracuje do 
rokovacieho poriadku. 
 
Zo strany poslancov neboli vznesené k týmto návrhom pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 
a tak starosta predniesol návrh uznesenia a dal hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v á ľ u j e  úpravu rokovacieho poriadku v znení 
vytvorenia čistopisu zápisnice zo zasadnutia a uznesenie starostom obce do 5dní od 
zasadnutia, odoslanie poslancom na kontrolu a následné zverejnenie na stránke obce 
a zároveň žiadajú starostu obce zvolávať zasadnutie obecného zastupiteľstva aspoň 1x za 
mesiac. 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :              5 

- prítomných poslancov :                   5 
- za hlasovali :                                    5 
- proti :                                            nikto 
- zdržal sa :                                      nikto 
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3. Určenie návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí :  , Ing, Novotný Milan, Kolesár Ján, Vavrek Stanislav 
Za zapisovateľa  bol navrhnutý :  Ľuboš Tkáčik 
Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý :   Mgr. Goliáš Jozef  
 
Zo strany poslancov neboli vznesené k týmto návrhom pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 
a tak starosta predniesol návrh uznesenia a dal hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v á ľ u j e  vytvorenie a zloženie  vyššie uvedených  
                      pracovných komisii. 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :              5 

- prítomných poslancov :                   5 
- za hlasovali :                                    5 
- proti :                                            nikto 
- zdržal sa :                                      nikto 

 
 
4. Kontrola plnenia uznesení z 8. zasadnutia OZ, konaného dňa 13.10.2023 
 
Starosta obce vykonal kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ 
a konštatoval, že všetky uznesenia boli splnené. Zo strany poslancov k prednesenej kontrole 
neboli vznesené žiadne námietky a tak starosta predniesol návrh uznesenia a dal hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo   b e r i e   n a  v e d o m i e  kontrolu plnenia uznesení  
                      z 8. zasadnutia OZ 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                 5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                         nikto                   

 
 
5.  Správa z finančnej kontroly účtovných dokladov za III. Štvrťrok 2023 
  
Správu predkladá kontrolórka obce p. Ing. Katarína Šuťáková. 
Materiál k tomuto bodu bol poslancom e-mailom zaslaný. 
Správu predniesla kontrolórka obce p. Ing. Katarína Šuťáková, ktorá stručne informovala 
poslancov o plnení rozpočtu obce za obdobie 7. - 9. 2023  v oblasti príjmov a výdavkov 
a o kontrole účtovných dokladov za III. štvrťrok 2022 bez vznesených opatrení. Zo strany 
poslancov neboli predložené žiadne pripomienky resp. námietky, starosta prečítal návrh 
uznesenia a dal hlasovať. 
    
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e   n a  v e d o m i e správu z finančnej kontroly 
                     účtovných dokladov za III. štvrťrok 2023 
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Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                5 
- prítomní poslanci :                            5 
- za hlasovali :                                     5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto  

 
 
6.  Individuálna výročná správa obce Lopúchov za rok 2022 
  
Správu predkladá starosta obce p. Andrej Demský. 
Materiál k tomuto bodu bol poslancom e-mailom zaslaný. 
Správu predniesol starosta obce p. Andrej Demský, ktorý stručne informovala poslancov 
o tvorbe správy kde vychádzal zo záverečného účtu obce spolu s uskutočnenými projektami 
v obci za rok 2022. Zo strany poslancov neboli predložené žiadne pripomienky resp. 
námietky, starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať. 
    
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e   n a  v e d o m i e individuálnu výročnú správu 
obce Lopúchov za rok 2022 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                5 

- prítomní poslanci :                            5 
- za hlasovali :                                     5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto  

 
 
7.  Návrh na úpravu rozpočtu č. 2/2023 
 
Návrh predkladá starosta obce p. Andrej Demský. 
Materiál k tomuto bodu bol poslancom e-mailom zaslaný. 
V návrhu starosta uviedol poslancom jednotlivé položky na zvýšenie ako v príjmovej tak vo 
výdavkovej časti. Prvým bodom bolo navýšenie príjmov za výber poplatkov za vývoz 
a zhodnotenie TDO, keďže schválené navýšenie poplatkov nebolo zahrnuté do rozpočtu 2023, 
tak isto aj navýšenie výdavkov v odpadovom hospodárstve. Druhým bodom je navýšenie 
príjmov na dodatočnú splátku faktúry kde si obec finančné prostriedky požičiavala od banky 
formou municipálneho úveru na zaplatenie faktúry pre CMR. Zo strany poslancov neboli 
predložené žiadne pripomienky resp. námietky, starosta prečítal návrh uznesenia a dal 
hlasovať. 
    
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  s c h v á ľ u j e návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým 
opatrením č. 2/2023 nasledovne: 
a ) doplnenie príjmov  
na podpoložku  133 013 / 41  navýšenie o sumu                                        540,00 Eur 
na podpoložku  513 002 / 52  v celkovej sume                                        4 720,00 Eur 
a ) doplnenie výdavkov  
      Oddiel  05.1.0.  položka  637 012 / 111          .........................          + 540,00 Eur 
b ) doplnenie kapitálových výdavkov  
na podpoložke   04.5.1.  717 002/52  navýšenie o  sumu                         4 720,00 Eur 
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Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                5 
- prítomní poslanci :                            5 
- za hlasovali :                                     5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto  

 
 
 
8.  Posúdenie platnosti VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne   
     odpady a drobné stavebné odpady pre rok 2024 
 
Starosta obce odporučil poslancom OZ, že by mali prehodnotiť VZN o miestnych daniach 
a miestom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre rok 2024, nakoľko 
došlo zvýšeniu výdavkov hlavne na zber a zhodnocovanie odpadu z dôvodu celospoločenskej 
resp. celosvetovej energetickej krízy a následne aj inflačnej krízy v súvislosti s vojnou na 
Ukrajine. 
Poslanci po diskusii upravili sadzby poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady v časti III. Miestny poplatok, §. 7 odst. 7  VZN č. 3/2019 zo dňa 13.12.2019 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO pre rok 2024 nasledovne: 

a) pre FO nepodnikatelia - za 1. a 2. člena domácnosti   ........................15,00   Eur          
- za 3. a 4. člena domácnosti  ........................14,50   Eur 
- za 5. a každého ďalšieho člena domácnosti 14,00   Eur                                                        

b) pre PO a FO podnikatelia, ktoré majú v obci zriadenú prevádzku .....15,00   Eur 
c) pre kostoly a cirkvi .............................................................................15,00   Eur 

 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  VZN č. 1/2024 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre rok 2024 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                     5 

- prítomní poslanci :                                 5 
- za hlasovali :                                          5 
- proti :                                                   nikto 
- zdržal sa :                                            nikto  

 
9.  Dodatok č. 8 k zmluve o zvoze a manipulácii odpadu – KOSIT, a.s. 
 
Zo strany spoločnosti KOSIT, a.s. bol na obecný úrad doručený Dodatok č. 8 k zmluve 
o zvoze a manipulácii odpadu, kde boli vplyvom zdražovania a inflácie navýšené ceny služieb 
tejto spoločnosti. Starosta jednotlivé položky vysvetlil poslancom. Zo strany poslancov neboli 
predložené žiadne pripomienky resp. námietky, starosta prečítal návrh uznesenia a dal 
hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  dodatok č. 8 k zmluve o zvoze 
a manipulácii odpadu so spoločnosťou KOSIT, a.s. 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                     5 

- prítomní poslanci :                                 5 
- za hlasovali :                                          5 
- proti :                                                   nikto 
- zdržal sa :                                            nikto  
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10. Zmluva o poskytnutí príspevku pre CVČ na šk. rok 2023/2024 
 
Zo strany obce Raslavice a mesta Bardejov boli na obecný úrad doručené zmluvy 
o poskytovaní príspevku pre CVČ zo strany obce kde majú deti navštevujúce tieto zariadenia 
trvalý pobyt. Keďže zo zákona takto obec musí poskytovať príspevok týmto zariadeniam po 
diskusii sa poslanci zhodli na sume 10€ na jedno dieťa na školský rok 2023/2024. Starosta 
prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  výšku príspevku pre spolufinancovanie 
nákladov na mimoškolskú záujmovú činnosť detí na obdobie september 2023 – jún 2024 a to 
sumou 10€ na jedno dieťa 
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                     5 

- prítomní poslanci :                                 5 
- za hlasovali :                                          5 
- proti :                                                   nikto 
- zdržal sa :                                            nikto  

 
 
11. Dotácia na rok 2024 pre TJ – Hviezda Lopúchov 
 
Na obecný úrad bola dodaná žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre TJ – Hviezda 
Lopúchov v zastúpení prezidentom TJ – Hviezda Lopúchov - Jánom Mikulom na rok 2024 vo 
výške 2500€. Poslanci OZ nepredniesli iný návrh tak starosta za tento návrh dal hlasovať. 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  dotáciu na rok 2023 pre TJ – Hviezda  
                     Lopúchov  
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
12. Poskytnutie mesačného paušálu na náhradu výdavkov starostovi 
 
Starosta predniesol návrh na poskytovanie paušálnej náhrady za používanie súkromného 
motorového vozidla pri pracovných cestách a súkromného mobilného telefónu pri výkone 
pracovných úloh na rok 2023. Poslanci OZ nepodali pozmeňujúci návrh, preto starosta dal za 
návrh hlasovať. 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  poskytnutie mesačného paušálu na  
                     náhradu výdavkov starostovi 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 
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13.  Návrh rozpočtu obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025,2026 
 
Starosta obce informoval poslancov o priebehu prípravy rozpočtu obce na rok 2024 a roky 
2025,2026. Konštatoval, že nie sú zo strany Ministerstva financií dané východiskové údaje, 
a ani žiadna prognóza k tvorbe príjmovej časti rozpočtu obce, najmä k príjmu podielových 
daní, ktoré sú hlavným príjmom rozpočtu obce, nakoľko ešte nie je schválený štátny rozpočet 
na rok 2024. Poslanci prišli s vlastnými pozmeňujúcimi návrhmi a po vzájomnej diskusii sa 
návrh prepracoval nasledovne. 
Návrh rozpočtu obce na rok 2024 v celkovej sume : 
                                    Bežný rozpočet :             - príjmy  ...............  173 600,- Eur 
                                                                            - výdavky  ............  173 600,- Eur   
                                    Kapitálový rozpočet :     - príjmy  ...............              0,- Eur  
                                                                            - výdavky  ...........        2 000,- Eur 
                                    Finančné operácie :         - príjmy  ..............        2 000,- Eur 
                                                                            - výdavky  ...........               0,- Eur 
                                    Rozpočet spolu  :            - príjmy   .............     175 600,- Eur 
                                                                            - výdavky  ...........     175 600,- Eur  
  
S týmto návrhom poslanci súhlasili a starosta dal hlasovať o schválení rozpočtu na rok 2024. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo s c h v a ľ u j e rozpočet obce na rok 2024 a  b e r i e   n a                     
                      v e d o m i e  rozpočet obce na roky 2025 a 2026 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                   5 

- prítomní poslanci :                              5 
- za hlasovali :                                       5 
- proti :                                                 nikto 
- zdržal sa :                                          nikto   

 
 
13.1 Organizácia Fašiangového plesu 
 
V tomto bode sa prediskutovali informácie o organizácii Fašiangového plesu kde sa OZ 
zhodlo že sa bude ples organizovať 27.1.2024 a ďalšie informácie sú v stave riešenia a búdu 
sa komunikovať priebežne, najbližšie na spoločnom stretnutí 29.12.2023 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e  n a  v e d o m i e  informáciu o príprave kultúrno 
spoločenskej akcie - Fašiangový ples 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
13.2 Ukončenie nedokončených projektov v obci 
 
V tomto bode sa prediskutovali prioritizácia projektov ktoré dokáže obec dokončiť 
s vlastnými investíciami, resp. pri vybavení NFP s nízkou hodnotou zákazky. Po vzájomnej 
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diskusii sa poslanci zhodli na dokončení fasády obecnej knižnice, dokončenie interiéru 
a fasády požiarnej zbrojnice a dokončenie chodníka od č.d. 55 po č.d. 59 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e priority rozpracovaných projektov možné 
dokončiť v najbližšom období 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
13.3 Digitalizácia obecnej Knižnice 
 
V tomto bode navrhol poslanec Goliáš prediskutovať zmenu fungovania obecnej knižnice. 
Skúsiť obecnú knižnicu zdigitalizovať či už online formou alebo off-line formou, alebo 
prediskutovať aj cenník za vypožičanie si knihy a podobne. Po diskusii sa poslanci zhodli že 
starosta zisti koľko občanov túto knižnicu navštevuje a či tie zmeny sú potrebné a žiadúce 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  ž i a d a  starostu o zistenie návštevnosti obecnej knižnice 
a tieto informácie podal na najbližšom zasadnutí  
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
13.4 Prepracovanie obecnej webstránky 
 
V tomto bode sa prediskutovala medzi poslancami a starostom nutná zmena webovej stránky 
keďže súčasná stránka nespĺňa dnešné štandardy. Poslanec Goliáš uviedol za príklad webové 
stránky obcí Stuľany, Janovce alebo Beloveža. Poslanci sa zhodli a poverili starostu zistiť 
u súčasného admina stránky možné zmeny a cenu, no popri tom zistiť cenové ponuky 
a služby aj u iných poskytovateľov týchto služieb a tieto informácie priniesť poslancom na 
najbližšom zasadnutí. 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  ž i a d a   starostu o zistenie u súčasného admina ale aj 
iných poskytovateľov služieb možnosť prepracovania web stránky obce Lopúchov 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
 



9 
 

14.  Stanovisko kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 
 
Stanovisko predkladá kontrolórka obce p. Ing. Katarína Šuťáková. 
Materiál k tomuto bodu bol poslancom e-mailom zaslaný. 
Správu predniesla kontrolórka obce p. Ing. Katarína Šuťáková, ktorá stručne informovala 
poslancov o zákonnosti predloženého návrhu rozpočtu a konštatovala, že návrh rozpočtu bol 
spravovaný v súlade so všeobecne záväznými nariadeniami a internými predpismi obce 
a odporúča OZ rozpočet na rok 2024 schváliť  
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e  n a  v e d o m i e  stanovisko kontrolórky obce          
                     k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 
                      
  Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                 5 

- prítomní poslanci :                              5 
- za hlasovali :                                       5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto           

 
 
15. Plán obnovy – Lopúchov, vodovod II. Etapa 
 
Zo strany spoločnosti VVS, a.s. (ako prevádzkovateľa obecného vodovodu) bol na obecný 
úrad doručený plán obnovy – Lopúchov, vodovod II. Etapa. Starosta oboznámil poslancov 
s týmto plánom obnovy ktorí poslanci aj dostali emailom.  Zo strany poslancov neboli 
predložené žiadne pripomienky resp. námietky, starosta prečítal návrh uznesenia a dal 
hlasovať. 
 
Uznesenie :  Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e  Plán obnovy – Lopúchov, vodovod II.  
                      etapa  
 
Hlasovanie :  - celkový počet poslancov :                     5 

- prítomní poslanci :                                 5 
- za hlasovali :                                          5 
- proti :                                                   nikto 
- zdržal sa :                                            nikto  

 
 
16. Príprava návrhu plánu investičných o rozvojových programov na roky 2024 – 2026  
      a učenie priorít jednotlivých projektových aktivít             
 
Starosta obce podal ústnu informáciu o možných investičných plánov pre obec na najbližšie 
roky, kde sa poslanci OZ zhodli na tom že najväčšou prioritou je zateplenie a výmena strešnej 
krytiny na budove obecného úradu spojenou s materskou školou. Podľa informácii zistených 
starostom, v januári 2024 by mala byť vyhlásená výzva na zateplenie verejných budov. 
O všetkých nových informáciách bude starosta poslancov informovať. Ďalej sa poslanci 
zhodli že na najbližšie roky sú ďalšími prioritami rekonštrukcia autobusových zastávok 
a dokončenie chodníka cez celú obec.   
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e   n a   v e d o m i e  prípravu návrhu plánu  
                     investičných o rozvojových programov na roky 2024 – 2026 a učenie priorít   
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                     jednotlivých projektových aktivít             
 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                 5 

- prítomní poslanci :                            5 
- za hlasovali :                                     5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                         nikto  

 
 
17. Rôzne: 
    17.1. váženie komunálneho odpadu obyvateľov obce Lopúchov 
V tomto bode zo strany poslancov prišla požiadavka na zistenie možnosti váženia kontajnerov 
u firmy KOSIT. Starosta podal informácie ktoré mu boli poskytnuté ohľadom tejto veci, a to 
tak že s týmto riešením firma KOSIT má čoskoro prísť a zavádzať postupne v obciach. 
Starosta pri zistení nových informácii bude o tomto poslancov informovať. 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e   n a   v e d o m i e  informáciu o vážení 
komunálneho odpadu v obci Lopúchov 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
 
    17.2. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke na rok 2022 
 
Materiál k tomuto bodu bol poslancom e-mailom zaslaný. 
Správu audítora predniesol starosta obce v ktorej bolo uvedené, že na základe uskutočneného 
auditu sa nezistili žiadne závažne nezrovnalosti a nesprávnosti v individuálnej výročnej 
správe.  
 
 
Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e  n a  v e d o m i e  správu nezávislého audítora 
k účtovnej závierke na rok 2022 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
    17.3. prerokovanie stavu inštalácie optickej sieti v obci 
 
Informácie k tomuto bodu predniesol poslanec Goliáš. Hlavná trasa po obci je už natiahnutá 
a zapojená. Problém je ešte s prepojením v Raslaviciach. Keď sa tento problém vyrieši tak 
podľa počasia a žiadostí jednotlivých domácnosti začne firma WI-NET, s.r.o. pripájať 
obyvateľov k tejto optickej sieti. 
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Uznesenie : Obecné zastupiteľstvo  b e r i e  n a  v e d o m i e  správu o stave inštalácii 
optickej sieti v obci Lopúchov 
 
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
18. Diskusia .  
 
V diskusii starosta a poslanci OZ prerokovali  potrebu riešiť vysporiadanie pozemkov medzi 
obcou a občanmi buď formou darovania alebo odkúpenia obcou. Poslanci sa so starostom 
dohodli že do najbližšieho zasadnutia prinesie starosta informácie ktoré pozemky je potrebné 
vysporiadať čo najskôr . 
Ďalej v diskusii padol návrh od poslanca p. Novotného aby bola obec zaregistrovaná 
s odbernými miestami na stránke evsd.sk ohľadom mesačnej kontroly odberných miest. 
Poslanci to odobrili a poverili starostu na registráciu obce na tejto stránke. 
 
Keďže v diskusii  nikto ďalší nevystúpil, starosta obce diskusiu ukončil . 
 
 
19. Návrh na  uznesenie 
 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia ktorí bude priložený k zápisnici ako príloha. 
Poslanci tento návrh odobrili a hlasovali nasledovne : 
                     
Hlasovanie : - celkový počet poslancov :                  5 

- prítomní poslanci :                             5 
- za hlasovali :                                      5 
- proti :                                               nikto 
- zdržal sa :                                        nikto 

 
20. Záver 
 
Na záver starosta obce Andrej Demský poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí a poprial 
veľa úspechov a dobrú spoluprácu.  
 
 
 
Zapísal :   Ľuboš Tkáčik 
 
Overovateľ zápisnice :  Mgr. Jozef Goliáš    ........................ 
 
 
 
 
  
         Andrej DEMSKÝ 
 Starosta obce 

http://evsd.sk/

